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  Nyhedsbrev december 2018   

Kære Grundejer. 

Endnu et år går på held. 
 
I år har vi haft en af de bedste sommer i mand minde. 
I mit sidste nyhedsbrev skrev jeg at vi gerne måtte få lidt mere sol og lidt mindre regn denne sommer. 
I forhold til sommeren 2017. 
Dette må jeg sige er sket og hvor der har været mange gode og varme dage at nyde i vores fantastiske  
sommerhus  område. 
 
Året er gået stille og rolig uden de store problemer for bestyrelsen og  dog måtte vi konstatere af der  
er et par sager vi skal  have løst med hensyn til lokal plan 15. 
Endnu en gang vil jeg opfordre til at man læser og sætter sig ind i lokal plan 15 når man skal til at lave 
nogle ændringer eller omforandringer ved sit sommerhus. 
 
Som jeg ofte har nævnt på vores generalforsamlinger er lokal plan 15 ikke lavet for at genere grundejerne 
men for at bevare vores natur område som  den er. 
 
I år fik vi en rigtig god nyhed med hensyn til kystsikring. 
Der er sat en milliard kr. af til kystsikring de næste 5 år, hvilket betyder der bliver pumpet meget mere sand ind 
på kysten til sikring. 
I dag har kystdirektoratet et budget på ca. 100 millioner kr. om året til kystsikring på landsplan, 
så denne budget forhøjelse vil blive mærkbar.  
Mange af pengene vil bl.a. blive brugt på vores kyststrækning  så det  er en rigtig god nyhed.  
 
Til slut vil bestyrelsen ønske alle grundejer  en Glædelig Jul og et Godt Nytår. 

 
Med venlig hilsen  
 
Bjarne Leth 
Formand. 


